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    SALA PENSIONÄRSRÅD  
 

Anteckningarna anmäls i kommun- 
styrelsens ledningsutskott. 

 
 

SALA KOMMUN 
Kommunstyrelsens förvaltning 
Box 304 
733 25 Sala 

Besöksadress: Stora torget 1, Sala 
Växel: 0224-74 70 00 
Fax: 0224-188 50 
Kommun.info@sala.se 
www.sala.se 

Nina Nilsson 
Sekreterare  

nina.nilsson@sala.se 
Direkt: 0224-74 78 05 
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  Mötesanteckningar 15 maj 2023, kl 13.00-14.20 

Närvarande  
Johanna Ritvadotter (V)  ordförande KPR 
     
Ordinarie representanter  
Per Byström  SPF Seniorerna Sala 
Mai-Britt Frank  PRO Sala 
Monica Johansson  Västerfärnebo PRO 
Margret Kihlström  SKPF 
Gerd Långhede  Ransta PRO 

Ersättare 
Roger Borlund  Ransta PRO 
Åse Robertsén  PRO Sala 
Marianne Törnblom  Västerfärnebo PRO 
Gudrun Lindqvist  SKPF 
Britt-Marie LigneCarlsson SPF Seniorerna Sala 
 
 

1. Information från organisationerna och KS/KF 

2. Ransta PRO informerar att de har inget speciellt på gång just nu, cirk-
larna har tagit sommaruppehåll. Men Gökotta är inplanerad, och våra 
pensionärer i Ransta har städat i omgivningen tillsammans med ele-
verna från skolan i Ransta. Det är snart dags för 80plus lunchen, den 
brukar vara uppskattad. Boule har ju kommit i gång för säsongen. 
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SPF Seniorerna Sala informerar om att vårterminen håller på att ta 
slut. Medlemsmöte på Sofielund är inplanerat och några resor är pla-
nerade. SPF i Sala kommer att arrangera DM för länets golfare. Och 
boule har börjat för säsongen. 

 

Sala PRO informerar att närmast är en friluftsdag inplanerad där KI ai-
kido kommer att visa fallteknik. Gåfotbollen är på gång. Picknick i 
stadsparken är inplanerad liksom rundvandring på Sätrabrunn. 

 

SKPF informerar att de har en endagsresa till Stockholm inplanerad. 
SKPFs medlemmar nyttjar ofta Träffpunktens verksamhet, då före-
ningen i sig är så liten att de själva har svårt att anordna aktiviteter. 

 

Västerfärnebo PRO informerar det kommer att bli fyra danser i som-
mar på Svedboäng, en resa till Karlstad är inbokad och de som spelar 
boule har nu börjat spela boule utomhus. Och just idag måndag så ska 
vi prova på gåfotboll. 

 

När det gäller information från kommunen så har Kommunstyrelsen 
beslutat om att Sala kommun ska fräscha upp flaggstänger och kande-
labern på torget i Sala inför 400-års jubileet. Riktlinjen för Pensionärs-
rådet antogs på senaste Kommunstyrelsen. Sala stationshus ska säljas 
och Sala kommun ska se över sin organisation och se om det går att 
samordna verksamheter och på så sätt göra besparingar. Budgeten för 
2024 ska behandlas i juni. 

 

3. Riktlinje för Pensionärsrådet 

Rådets mening är att de vill komma in i ett tidigare skede när det gäl-
ler till exempel byggprocesser, hur det tänks kring trygghetsboende. 
Precis i enlighet med den nya Riktlinjen för Pensionärsrådet.  
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4. Övriga frågor 

• Kommer Sala att uppfylla nya lagen, 1 juli, att alla med hem-
tjänst skall ha undersköterska som fast vårdkontakt?   
Ja, vi har nästan uteslutande undersköterskor som varit kontakt-
män i vår verksamhet, därför kommer det här inte vara ett stort 
problem.  

• Kan alla i hemtjänsten hjärt-lung-räddning?   
Nej, det vet vi i nuläget inte, alla kommer att gå utbildning under 
hösten och de medarbetare som varit anställda länge har fått ut-
bildning vart tredje år. Utbildningen har legat vilande under pan-
demin.  

• Kommer gratis cirkelträning för pensionärer att fortsätta?   
Kultur- och fritid bedriver cirkelträning på Träffpunkten åter-
kommande varje vecka. Vi har också prövat på ett projekt med 
"prova på 65+" på tisdagar som blev en väldigt positiv verksam-
het, vi kommer göra en utvärdering och vill gärna fortsätta i nå-
gon form. Men det ska vara ett komplement till föreningslivets ak-
tiviteter så vi vill att det ska vara en start att komma igång och 
sen kunna få information vart de kan fortsätta i föreningslivet.  

• Arrangemang för 400årsfirande. För pensionärer? På landsbyg-
den?   
På äldreboenden blir det en särskild jubileumsvecka (i april 2024) 
där det blir olika aktiviteter varje dag (ex pyssel, historieföreläs-
ning, kultur osv) sen en festmåltid och kalas på födelsedagen den 
15/4.  

• Till hemtjänsten planerar vi för att alla ska få fika utkört på födel-
sedagen den 15/4. I orterna kommer vi erbjuda alla bygdegårds-
föreningar att bjuda på fika på födelsedagen den 15/4.  
Under Sala loves 28 juni – 6 juli har vi aktiviteter hela veckan, 
några kan passa en äldre generation. En dag har vi seniortema (3 
juli). Jag tänker att även det ev. kungabesöket den 28 juni kan till-
tala äldre. Det sitter personer i hela kommunen (och även i andra 
delar av Västmanland) och väver en rekordlång röd trasmatta 
som kungaparet ska gå på om dem kommer. Under Sala loves har 
vi också ett projekt som heter ”play me I’m yours” där pianon 
kommer att ställas ut i det offentliga rummet, både i stan och på 
landsbygden.  
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Det finns ett särskilt föreningsbidrag kopplat till jubileet där före-
ningar från hela kommunen kan äska medel för jubileumsaktivite-
ter, där hoppas vi det kommer in en del från orterna. Jag vet att 
det planeras för festligheter i åtminstone Ransta och Västerfär-
nebo.   
Utöver det här har vi uppmuntrat ex. Träffpunkten och daglig 
verksamhet att hitta på aktiviteter för äldre.  

• Hur går inflyttning i "Attendohuset"?   
Den 2/5 flyttade de första hyresgästerna in och det har gått bra.  

• Är nya riktlinjer för KPR tagna?   
De antogs på Kommunstyrelsen den 10 maj.  

• Trygghetsboende Salabostäder? Dessa frågor skickades till Sala-
bostäder: 
Hur kommer lägenheterna att se ut? 
Vilka kan komma at bo där? 
Är Sala kommun involverad, dvs vård och omsorg? 
Hyran för en lägenhet? 
Kul att dom är intresserade av vårt projekt på Dammgatan 19. 
Det blir ett lite exklusivare trygghetsboende för de som är 65+ 
23 lägenheter varav 6 ettor, 12 tvåor och 5 treor. En gemensam 
lokal med kök och toalett samt en stor altan mot dammarna.  
Huset blir fullt modernt med hiss och tillgängliga badrum utrus-
tade med tvätt/tork, handukstork osv.  
Lägenheterna kommer att släppas den 8 juni för uthyrning med 
inflytt maj/juni 2024.  
I huset har vi en liten lokal för hemtjänsten också, det är inte rik-
tigt klart än om kommunen kommer att vilja ha någon annan ak-
tivitet i huset. 

 

5. Mötesdagar 2023 

Måndagar kl 13.00-15.00 
18 september och 11 december. 
 
 



 5 (5)  
2023-05-15 

 
 

 
              Sala Pensionärsråd 
 

 
 

 

6. Förslag på ärenden till kommande möten 

Nära Vård – samarbetet har nu pågått 1 år fördelar/nackdelar? 

Korttidsboende -  

Fältassistenter 

Trygghetsboendet i Ransta 

 

Möte för förgruppen är planerad till den 4 september kl. 13.00 på Ka-
planen. Kommunen kommer att skicka ut en påminnelse kring näst-
kommande möte två veckor innan mötet. 

 

 

 

Vid anteckningarna 
 

Nina Nilsson 


